
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 245
Ministeren bedes oplyse, om ministeren eller Skatteministeriet var bekendt
med, at Energistyrelsen havde en markant anderledes prognose for salg af el-
biler end Skatteministeriet, da aftalen om elbiler blev forhandlet i oktober
2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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